
Přítomni:

Omluveni:

Hosté: 0

Zápis
č. 02042024

ze zasedání obecního zastupitelstva v Bohuňově, které se konalo v úterý
2. 4.2024 v 18:00 hod v zasedací místnosti OÚ

Daniel Koudelka
Pavel Sedláček
Ing. Zdeňka Koudelková
Tomáš Chuchlík
Michal Vítek
Andrea Štrofová

Bc. Jaroslava Straková

Bylo projednáno následující:
l.
2.

3.

4.
5.

6.
7.

8.

9.

10.

Il.

Zahájení
Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu

Seznámení s programem, schválení programu
Schválení zápisu schůze č. 27022024
Informace, co proběhlo od poslední schůze
Schválení hospodaření a závěrečného účtu za rok 2023

Rozpočtové opatření

Náměty od občanů
Různé
Usnesení

Závěr

ad 1) Zaháiení

Schůzi v 18:00 hod zahájila starostka obce Ing. Zdeňka Koudelková (dále jen „předsedající”),
přivítala přítomné. Jednání obce bylo svoláno v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích za
přítomnosti 6 členů zastupitelstva obce, tzn. žeje přítomna nadpoloviční většina členů OZ a tím je
zastupitelstvo obce právoplatně usnášeníschopné.

ad 2) Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu

Předsedající navrhuje zapisovatelem Pavla Sedláčka, ověřovatele Andreu Štrofovou
a Ing. Zdeňku Koudelkovou.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňov volí zapisovatele Pavla Sedláčka a jako ověřovatele Andreu Strofovou
a Ing. Zdeňku Koudelkovou.

Proti: 0Pro: 6

Usnesení č. I bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Schvalování o veřejnémhlasování.

Zdržel se: 0

Zdržel se: 0Pro: 6

Usnesení č. 2 bylo schváleno.

ad 3) Seznámení s programem

Proti: O

Program zasedání se řídil programem uvedeným v informaci o konání zasedání. Starostka přítomné

zastupitele seznámila s programem jednání.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje program OZ ze dne 25. 3.2024.

Zdržel se: 0Proti: 0Pro: 6

Usnesení č. 3 bylo schváleno.

Předsedaj ící: Doba diskusního vystoupení pro toto jednání byla stanovena na 5 minut dle požadavku
aktuálního jednacího řádu obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje dobu diskusního vystoupení.

Proti: 0Pro: 6

Usnesení č. 4 bylo schváleno.
Zdržel se: 0

ad 4) Schválení zápisu schůze obce č. 27022024 ze dne 27. 2.2024

Místostarosta sdělil, žebyl ověřenzápis z minulé schůze a byl vyložen k nahlédnutí na úřední desce
jak ve fyzické, tak v elektronické podobě. Místostarosta konstatoval, žeproti zápisu nebyly vzneseny
žádné námitky. Zápis z předchozího jednání byl při zasedání OZ vyložen k nahlédnutí.

ad 5) Informace, co proběhlo od poslední schůze

• První vyřizovanou dotací a velkou prioritou nového zastupitelstva hned na začátku byla pitná voda —

funkčnost zdroje, vodovodu a v neposlední řadě kvalita. V roce 2023 došlo k načerpání dotace na projekt

Zkvalitnění pitné vody v obci Bohuňov. Aktuálně probíhá měřenía testování zdrojů pitné vody pro účely
projektové dokumentace. Je tedy možné, že zaznamenáte větší pohyb cizích osob kolem pitných zdrojů.
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Obec v těchto dnech poptává firmy na sezónnísečenítrávy. Oslovili jsme několik firem a čekáme na

cenovénabídky. Sečení trávy bylo jedno z nejpalčivějších témat, se kterýmjste se na násv minulém roce
obraceli. Obec nemá zaměstnance a zájemci o tuto práci nejsou, popřípadě mohou práci dělat jen
v omezenýčas a po částech, cožbylo v minulém roce jedním z opakovaných nespokojeností. Máme-li

vyhovět zájmu vás občanů o pravidelně posečenou trávu v obci v jednotné termíny, je nutné tuto práci

zadat specializované firmě.
Po domluvě si místní občané vzali na starost jednotlivé záhony, uklidili je a dále o něpečují. Touto cestou

jim moc děkujeme. Pokud máte sami na mysli nějaké místo, které by si zasloužilo vícepéče a chtěli byste

se ho ujmout, budeme velice rádi a veškerýpotřebný materiál samozřejměposkytneme.

V místním kulturním domě se konaly velikonoční dílničky. Účast byla hojná, a to nejen dětí, ale i

dospělých zájemců o tradiční voskové zdobení kraslic či pletení pomlázky.

Další z vydařených akcí bylo setkání žen u příležitosti MDŽ, které se letos neslo v duchu 20. — 40. let.

Překvapením večerabylo velké množství dobově oděných dam, celkově se zúčastnilo přes padesát žen.
Jako již tradičně máme v obci velikonoční výzdobu. Ozdobili jsme strom před samoobsluhou a místní si

vzali na starost ozdobení stromů podél chodníků.

Již poněkolikáté upořádal spolek SDH posezení na Zelený čtvrtek v místním hostinci.

ad 6) Schválení hospodaření a závěrečného účtu za rok 2023

Zastupitelům byla předložena Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2023

obce Bohuňov. Byly přezkoumány dotace, platby, faktury, bankovní účty a účetní doklady. Dílčí přezkoumání
bylo vykonáno na úřadu obce dne 25. 8. 2023. Konečné přezkoumání bylo vykonáno na úřadu obce
dne 23. Ol . 2024. Nebyly zjištěny chyby a nedostatky.

Rovněž byl předložen Návrh závěrečného účtu a účetní závěrka.

Návrh usnesení:
Předsedající dává hlasovat o účetní závěrce.

Proti: OPro: 6
Usnesení č. 5 bylo schváleno.

Návrh usnesení:

Zdržel se: 0

Obecní zastupitelstvo projednalo závěrečnýúčet obce za rok 2023 — plnění rozpočtu příjmů a výdajů
v členění rozpočtové skladby a zprávu o výsledku hospodaření obce za rok 2023, souhlasí s celoročním
hospodařením obce za rok 2023 bez výhrad.

Předsedající dává hlasovat o schválení závěrečného účtu a zprávě o výsledku hospodaření.
Zdržel se: 0Proti: 0Pro: 6

Usnesení č. 6 bylo schváleno.

ad 7) Rozpočtové opatření

Opatření bude použito na nákup mobiliáře (zde máme podepsanou dohodu o dotaci, která bude plněna
zpětně, tedy po nákupu a umístění mobiliáře v obci) a na platbu studie vodního díla, na kterou již máme dotaci

načerpanou.

Návrh usnesení:
Předsedající dává hlasovat o rozpočtovém opatření č. 2.

Proti: 0Pro: 6

Usnesení č. 7 bylo schváleno
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ad 8) Náměty od občanů

Byli jsme upozorněni na nepořádek z velikonoční výzdoby. Náprava byla sjednána obratem. Bohužel
okamžitě po ozdobení stromů bylo několik dní velice větrno. Naštěstí je většina výzdoby tvořena

zdobenýmiskořápkami, jejichž rozbití nenípřírodě a zeleni v okolí stromu nijak škodlivé. Vítr hned po
ozdobení nenípoprvé,chtěli bychom tedy spíše poprosit, aby se autoři výzdoby v příštích ročnících

zkusili zaměřit i na odolnost upevněnívýzdoby na strom.

Další upozorněníse týká chodníku u č. p. 13. Chodník je v těchto místech zúžený, a navícdo něho

velkou částí zasahují zaparkovaná auta, nenímožnétak projít např.s kočárkem nebo je nutné uhýbatdo
silnice. Tuto situaci se budeme snažit vyřešit s majiteli.
Od Povodí Moravy jsme opětovně obdrželi požadavek na udržování koryta a břehu řeky v čistotě. Toto
se týká i bioodpadu. Prostor kolem vodního toku je ve vlastnictví a správěPovodí Moravy či Lesů ČR.

Ku příkladu: pokud byste měli posečenou trávu či jiný bioodpad, také ho nepůjdete vysypat sousedovi na
pozemek bez předchozí domluvy. Ŕiďte se tedy prosímtouto zásadou i u těchto pozemků. Na bioodpad

je v obci umístěn kontejner. Děkujeme.
Občané vyjádřili politování nad stavem cesty u č. p. 86 a 89 a stavem koryta potoka. V lese nad

vodopádem v současnédobě probíhá opět těžba, potok je rozježděný od lesní techniky a znečištěná
silnice také souvisí s těžbou. Jsme domluveni, žepo skončení těžby se upraví lesní potok do původního
stavu a dojde opravám cesty.

Opakovanou výtkou od občanky se stává, že v Bohuňově již nejsouakce pro důchodce, ve výtceje
kladen důraz na to, žetento názorsdílí velké množství občanů. S tímto názoremse nejsme schopni
ztotožnit, proto budeme reagovat spíše dotazem. Sdílíte tento názor?Jsou akce, které se v minulosti

konaly a chybí vám?V tuto chvíli jsou akce brány veřejněa pro všechny věkové kategorie a pohlaví
(vyjma akcí čistě pro děti či MDŽ). Otázka je, jestli je nutné se separovat a vytvářet čistě akce pro

důchodce? Ovšem pokud by tento zájemplošně byl, tak budeme rádi za vašenávrhy a třeba se podaří

něcovymyslet a uspořádat.

Pokud vám ovšemstávající akce, které jsou v průměru minimálně jednou do měsícepřijdou dostačující,
tak násještě napadá, jestli neníproblém spíše v dosahu informací. V tuto chvíli jsou jako nejčastěji

používanýkomunikační prostředek používánySMS a plakáty, další jsou webové stránky a sociální sítě.
Pro centralizaci všech informací můžememít pro obec vytvořenou aplikaci, kde bude možnévšechny
potřebné informace dohledat na jednom místě. Tento systém také umožňujeodesílání SMS a hlasových
zpráv, aby i ti, co neovládají chytré telefony měli přístup k informacím. Zaujalo by vás toto řešení?
Oceníme vášnázor.
Byl vznesen dotaz, jestli se bude konat na sraz rodáků. Předchozí zastupitelstvo chtělo sraz uspořádat,

bohužel se kvůli covidu neuskutečnil. Máme zájem v tomto směrupokračovat a setkání chceme
uspořádat v roce 2025.

ad 9) Různé

V sobotu 6. 4. 2024 od 9:00 hod se bude konat úklid obce (mytí oken na hasičské zbrojnici, úklid

čekárny a veřejného prostranství) a opět se zapojíme do Ukliďme Česko. V rámci této akce chceme
posbírat odpadky v okolí silnic směremna Hutě, Študlov a Horní Poříčí a uklidit naplavený odpad kolem
potoku Korejtka.

V sobotu 20.4. 2024 pořádá kulturní výbor od 18:00 hod v sále kulturního domu soutěžní Vědomostní
kvíz. Zájemci se můžoupřihlásit do 15.4.2024 na emailu obec@obecbohunov.cz.
V úterý 30. 4.2024 pořádá SDH Bohuňov na místním výletišti Pálení čarodějnic.
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V sobotu 4. 5. 2024 se bude konat pietní akt Slavnostní kladení věnců.Podrobné informace k této akci i

ke všemvýšezmíněnýmnajdete na webovýchstránkách obce, sociálních sítích a na plakátech.

Hledáme brigádníky na dohodu, kteří by se postarali o pravidelný úklid ve vnitřních prostorech obecních
budov, hlavně kulturního domu a výletiště.Pokud máte zájem o přivýdělek, tak se prosím ozvěte na
773 921 049 či obecní maily.

7. — 8. června2024 se budou konat volby do Evropského parlamentu. V případě, žemáte zájem se stát

členem volební komise, přihlaste se prosímna emailu obec@obecbohunov.cznebo přímona OU.
Prosíme občany, kteří již v minulosti jednali se Správou a údlžbou silnic o rekonstrukci silnice, aby se

nám ozvali. Snažíme se dát dohromady co největší množství informací, abychom mohli zkusit jednat
ohledně rekonstrukce silnice ještě další cestou.

ad 10) Usnesení

Usnesení č. I
Zapisovatelem byl určenPavel Sedláček, ověřovateli Andrea Štrofová a Ing. Zdeňka
Koudelková.

Usnesení č. 2
Bylo schváleno veřejnéhlasování.

Usnesení č. 3
Byl schválen program OZ.

Usnesení č. 4
Doba diskusního vystoupení byla schválena na pět minut.

Usnesení č. 5
Bylo schválena účetní závěrka za rok 2023.

Usnesení č. 6
Byl schválen závěrečnýučet za rok 2023 a zprávao výsledku hospodaření za rok 2023.

Usnesení č. 7
Bylo schváleno rozpočtové opatření č. 2.

ad 11) Závěr

Starostka poděkovala zastupitelům a v 20:07 hodin ukončila zasedání zastupitelstva.

Bohuňov 10. 4. 2024

Zapsal: Pavel Sedláče Ověřili: Ing. Zdeňka Koudelková

Andrea Strofová
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